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PROTOKÓŁ 2/25 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego 11 lutego 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodnicząca komisji Pani Agnieszka Radwan o godzinie 15.30 otworzyła 

posiedzenie komisji. W posiedzeniu wzięło udział  3 członków komisji: 

- Agnieszka Radwan – przewodnicząca 

- Olech Raddatz – członek 

- Tomasz Piasecki – członek 

Co wobec składu wynoszącego 5 członków komisji, stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 Nieobecni członkowie komisji: Mariusz Weleziński, członek, Adam Brona – 

sekretarz komisji. 

Poza tym obecni byli: 

- Agnieszka Szwesta – Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki 

Komunalnej 

- Katarzyna Gwizdała – Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 

- Prezes Wspólnoty Mieszkaniowej, przedstawiciel mieszkańców- skarżący 

- Marcin Will – Radca Prawny UM. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian.  

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę Miejską 

w Koronowie. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

 



Ad. 2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

 

Pani Agnieszka Radwan odczytała skargę na działalność Burmistrza Koronowa oraz 

całą korespondencję do nie załączoną. Skarga mieszkańców wspólnoty mieszkaniowej 

w Krąpiewie na opieszałość postępowania Burmistrza Koronowa w sprawie problemów 

z odprowadzaniem nieczystości  z budynków wielorodzinnych. 

 

Skarżący przedstawił stanowisko i oczekiwania mieszkańców w sprawie problemów                          

z odprowadzaniem nieczystości ze swoich budynków wielorodzinnych stanowiących ich 

własność prywatną. Z relacji wynikało, że mieszkańcy oczekują realizacji inwestycji 

w nową infrastrukturę techniczną odprowadzania nieczystości na koszt Gminy.. 

 

Następnie glos zabrał Pan mecenas, który wyjaśnił, że Gmina zgodnie z prawem nie 

może inwestować i finansować prywatnych inwestycji na prywatnych nieruchomościach. 

Jedyną możliwością jest udostępnienie gruntu pod inwestycje oraz ustanowienie 

służebności na potrzeby utrzymania instalacji technicznych w stanie zdatności. 

 

Ponadto szczegóły sprawy przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Nieruchomości 

i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta, która przedstawiła historię 

korespondencji z zainteresowanymi stronami wyjaśniając złożoność tematu własności, 

lokalizacji oraz stanu istniejącej sieci kanalizacyjnej. Podtrzymała deklarację Burmistrza 

o możliwości udostępnienia gruntu pod nową inwestycję oraz przedstawiła mapę terenu 

obejmującego cały obszar działania. 

 

Po wystąpieniach i wyjaśnieniach zainteresowanych stron Pani Przewodnicząca Komisji 

zarządziła głosowania dotyczące przedmiotowej skargi. 

 

W wyniku głosowania obecni członkowie komisji jednogłośnie 3 głosami 

zaopiniowali negatywnie tą skargę, z przyczyn, które zostaną wskazane 

w uzasadnieniu projektu uchwały, który zostanie przedłożony przez komisję 

Radzie Miejskiej w Koronowie. 

 

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu 

programu spotkania tj. petycji mieszkańców nieruchomości przy ul. Cichej 

w Tryszczynie, którzy przesłali petycję do Pana Burmistrza Koronowa i Rady Miejskiej 

w Koronowie w sprawie budowy sieci wodno – kanalizacyjnej do swoich posesji. 

Po przeprowadzonej analizie oraz przeprowadzonych konsultacjach z Panią 

Przewodniczącą Rady i Radcą Prawnym stwierdzono, że realizacja takich zadań nie 

wchodzi w zakres kompetencji Rady Miejskiej. 

 

Na tej podstawie Pani Przewodnicząca Komisji, Skarg, Petycji i Wniosków 

zarządziła głosowanie w sprawie przedmiotowej petycji. 



W wyniku głosowania obecni członkowie komisji jednogłośnie 3 glosami 

negatywnie zaopiniować przedmiotową petycję.   

  

Ad. 4.  Sprawy bieżące komisji. 

 

brak 

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodnicząca komisji Pani 

Agnieszka Radwan zamknęła posiedzenie komisji o godz. 17:10. 

 

 

Protokół sporządził:            Przewodnicząca Komisji 

/-/Tomasz Piasecki                                                                   /-/  Agnieszka Radwan 

Członek Komisji 


